
Acta	  :	  AJ02-‐2015 

Lloc	  :	  Escola	  Taula	  Rodona 

Data	  :	  11	  de	  Febrer	  del	  2015  

Inici	  de	  la	  Junta	  :	  21:30	  

Assistents:	  	  Yolanda	  Villafaina,	  Magali	  Pujol,	  Tere	  Caravaca,	  Ramón	  Corminas,	  Narcis	  Noguera,	  
Anna	  Figuer,	  Beatriz	  sánchez	  

Ordre	  del	  dia:	  

1. ProblemàOca	  amb	  llevadora	  menjador	  

2. Comissió	  pedagògica.	  

3. Comissió	  Extraescolars	  

4. Comissió	  Menjador	  

5. Fiscalitat	  a	  l’AMPA	  

1. Problemà;ca	  amb	  llevadora	  Menjador	  

Es	  debat	  el	  tema	  de	  la	  Belen	  i	  la	  monitora	  que	  està	  donant	  problemes,	  no	  només	  en	  el	  tracte	  
amb	   la	   resta	   dels	   seus	   companys	   i	   amb	   la	   pròpia	   Betlem,	   sinó	   que	   està	   afectant	   de	   forma	  
directa	  als	  nens	  amb	  el	   tracte	  que	  els	  dóna.	   L'ISS	   sol·∙licita	  un	  escrit	  per	  part	  de	   l'Ampa	   i	   /	  o	  
signatures	  per	  poder	   facilitar	   l'acomiadament.	  Des	  del	  Ampa	  es	   considera	  que,	   com	  a	  client,	  
tenim	  dret	   a	   sol·∙licitar	  que	  no	  volem	  que	  presO	  els	   seus	   serveis	   sense	   signar	   res,	   per	  el	   que	  
s'acorda	  sol·∙licitar	  la	  rescissió	  dels	  seus	  serveis	  per	  al	  pròxim	  curs.	  

2. Comissió	  pedagògica	  

La	   Comissió	   pedagògica	   explica	   l'èxit	   de	   l'úlOma	   xerrada	   i	   realitza	   una	   breu	   exposició	   de	   les	  
previstes.	  

3. Comissió	  Extraescolars	  

La	  Comissió	  de	  Extraescolars	  tracta	  el	  tema	  de	  Joan,	  de	  Esmar,	  que	  ha	  arribat	  tard	  en	  reiterades	  
ocasions.	  Se	  li	  tornarà	  a	  amonestar	  per	  això.	  També	  s'acorda	  comprar	  un	  armari	  per	  al	  material	  
escolar.	  En	  col·∙laboració	  amb	  els	  coordinadors	  es	  prenguessin	  mesures	  i	  es	  definirà	  la	  ubicació.	  

4. Comissió	  Menjador	  

Rosa	  explica	   la	   reunió	   amb	   l'ISS,	   que	   si	   renovem	  dos	   anys	  més	  finançaria	  part	   de	   les	   taules,	  
amb	  el	  romanent	  que	  ens	  tornarien	  de	  la	  diferència	  d'IVA	  i	  els	  cinc	  cènOms	  del	  menú.	  Alguns	  
membres	   de	   l'AMPA	   demanen	   que	   aquests	   números	   quedin	   ben	   clars	   i	   fins	   quan	   seria	   el	  
finançament.	  



A	   la	   reunió	   amb	   l'alcaldessa	   es	   va	   posar	   a	   la	   taula	   l'ampliació	   del	   menjador	   per	   després	  
proposar	   la	  viabilitat	  de	   les	   taules.	  En	  quinze	  dies	  ens	  diran	  si	   subvencionen	  el	  projecte.	   Juli,	  
que	   va	   assisOr	   a	   la	   reunió,	   va	   exposar	   també	   la	   problemàOca	  de	   la	   sorOda	   actual	   d'infanOl	   i	  
proposo	  fer	  una	  nova.	  S'estudiarà	   la	  viabilitat,	  amb	  un	  informe	  realitzat	  per	  part	  de	   la	  policia	  
sobre	  els	  riscos	  de	  la	  ubicació	  actual.	  

 
La	  sensació	  general	  va	  ser	  molt	  bona	  i	  amb	  moltes	  possibilitats.  

D'altra	  banda	   l'alcaldessa	  va	   sol·∙licitar	  que,	   les	  mesos	   i	   cadires	  de	   l'Ampa	  que	   ja	  no	  es	   faran	  
servir	  es	  donin	  a	  l'Ajuntament	  que,	  al	  seu	  torn,	  el	  donarà	  a	  altres	  enOtats. 

Narcis	   comenta	   que	   el	   vídeo	   ja	   està	   posat	   explicant	   la	   problemàOca	   del	   menjador	   i	   que	  
hauríem	  penjar	  un	  altre	  explicant	  les	  solucions	  adoptades.	  	  

D'altra	  banda	  també	  es	  comenta	  la	  possibilitat	  de	  lligar	  tot	  això	  amb	  l'AMPA	  i	  les	  necessitats	  de	  
la	  mateixa,	   establir	   una	   llista	   de	   prioritats	  molt	   clares	   i	   un	   projecte	   que	   ens	   serveixi	   com	   a	  
reclam.	  

5. Fiscalitat	  a	  l’AMPA	  

La	   president	   ens	   trasllada	   la	   comunicació	   de	   la	   FAPAC	   sobre	   la	   nova	   normaOva	   fiscal	   per	  
AMPAS.	   Es	   recopilarà	   tota	   la	   informació	   necessària	   i	   es	   assisOrà	   a	   les	   xerrades	   informaOves	  
abans	  de	  prendre	  cap	  decisió	  al	  respecte.	  

 


